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ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice 

 č. 06/2019 

konaného dne 11.12.2019  

 

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva obce (dále jen „ZO“) v 18:05 hod. Přivítal členy ZO a 

přítomné spoluobčany. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno, v souladu 

s § 92 a § 93 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 

předpisů (dále jen „zákon o obcích“). Informace o místě, době a navrženém programu 

zasedání ZO byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu od 02.12.2019, současně 

způsobem umožňující dálkový přístup (na „elektronické úřední desce“) a způsobem v místě 

obvyklým, hlášením v místním rozhlase a vývěskách obce. Členové ZO byli svoláni 

elektronickou poštou.  

Starosta dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů ZO a podle § 92 odst. 3 

zákona o obcích je zasedání ZO usnášeníschopné. Je přítomno 8 členů ZO. Omluven je 

MaH z pracovních důvodů. 

 

Použité iniciály členů ZO: 

Lukáš Badin (LB), Ing. Ondřej Čáp (OČ), Mgr. Petr Eckl (PE), Mgr. Svatava Hájková (SH), 

Milan Hamala (MH), Ing. Martin Hladůvka (MaH), Radek Podhrázký (RP), Ing. Petr Slavík 

(starosta), Ing. David Tesař (DT).  

 

Použité iniciály občanů: 

Iniciály diskutujících občanů jsou vyhotoveny ve tvaru JP (o), kde J je jméno, P příjmení a (o) 

označení občana. Jejich celé jméno s příslušnými iniciálami je uvedeno v Listině přítomných, 

která je nedílnou součástí písemného vyhotovení zápisu. 

 

 

Ad. 01: Zahájení (pořad jednání, určení zapisovatele a ověřovatelů, námitky proti 

zápisu) 

Starosta seznámil ZO s pořadem jednání. a navrhl doplnit bod 04 doplnit o bod  

04.a) Jan Ulreich, Žádost o koupi části pozemku p.č. 1487/3 v k.ú. Maršovice (cca 40 m2) a 

04.b) Renata a Kamil Janíčkovi, Žádost o pronájem části pozemku p.č. 1478 v k.ú. 

Maršovice 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

DT požádal, aby byl zařazen do pořadu jednání bod Kvalita pitné vody v obci a souhlasit 

s tím, že vystoupí v rámci bodu 03. Zpráva o činnosti. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

doplněný a upravený pořad jednání schválilo. 
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Usnesení č. 01/06/2019 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje následující pořad jednání Zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 06/2019 

01. Zahájení (pořad jednání, určení zapisovatele a ověřovatelů, námitky proti zápisu) 

02. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

03. Zpráva o činnosti 

04. Žádosti občanů a organizací 

a) Jan Ulreich, Žádost o koupi části pozemku p.č. 1487/3 v k.ú. Maršovice (cca 40 m2) 

b) Renata a Kamil Janíčkovi, Žádost o pronájem části pozemku p.č. 1478 v k.ú. 

Maršovice 

05. Obecně závazná vyhláška obce č. 1/2019, o stanovení systém shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se 

stavebním odpadem na území obce Jezeřany-Maršovice  

06. Obecně závazná vyhláška obce č. 2/2019, o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

07. Obecně závazná vyhláška obce č. 3/2019, o místním poplatku ze psů 

08. Směrnice č. 1/2019 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

09. Veřejná zakázka „Pořízení traktoru“ 

10. Veřejná zakázka „Rozšíření splaškové kanalizace – lokalita Pérka“, odvolání proti 

vyloučení 

11. Střednědobý výhled rozpočtu obce na období 2021-2022 

12. Rozpočet obce pro rok 2020 

13. Rozpočtová opatření č.12/2019 a č. 13/2019 

14. Diskuse 

15. Ukončení                                      

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Zápis a výpis usnesení z minulého zasedání ZO byly zveřejněny na internetových stránkách 

obce od 29.11.2019.  

Ve zveřejněném zápise z minulého zasedání je písařská chyba, když je chybně označeno 

usnesení č. 18 a č. 19, když je chybně uvedeno:  

Usnesení č. 18/02/2019 a správně paří Usnesení č. 18/05/2019 a   

Usnesení č. 19/02/2019 a správně paří Usnesení č. 19/05/2019. 

Členové ZO neměli vůči zápisu a jeho opravě žádné námitky. 

Starosta jako zapisovatele určil OČ a jako ověřovatele navrhl SH a RP.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO ověřovatele 

schválilo. 
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Usnesení č. 02/06/2019 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje za ověřovatele zápisu ze zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 06/2019 Mgr. Svatavu Hájkovou a Radka 

Podhrázkého.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 02: Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

Starosta přednesl zprávu o plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce, kdy 

uvedl: 

Práce v lese (Usnesení č. 08/05/2019 a č. 09/05/2019) 

V lokalitě Boří byla zahájena předmýtní nahodilá těžba. Doposud bylo vytěženo a prodáno 

cca 100 m3 dříví. V rámci těžby bude možné některé stromy prodat jako kulatinu dub (3B, 

3C), lesní hospodář navrhl tuto kulatinu prodávat minimálně za cenu 2 400 Kč za m3.   

Na základě podané žádosti o poskytnutí finančního příspěvku na hospodaření v lese byla 

Krajským úřadem Jihomoravského kraje, za účelem obnovy, zajištění a výchovy lesních 

porostů do 40 let věku pro rok 2019 (prořezávka 2,59 ha), byl obci poskytnut finanční 

příspěvek ve výši 15 960 Kč (viz. Rozpočtové opatření č. 12/2019). 

ZO je předkládána Strategie péče o obecní lesy, která bude součástí lesního hospodářského 

plánu. Základním strategickým cílem je vytváření ekologicky stabilního, trvale výnosového a 

těžebně vyrovnaného lesního majetku dle zásad trvale udržitelného hospodaření. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO uložilo starostovi 

realizovat prodej kulatiny, vzalo na vědomí přijetí dotace a schválilo strategii. 

 

Usnesení č. 03/06/2019   

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice ukládá starostovi, aby v případě, pokud při 

předmýtní nahodilé těžbě bude možno vyčlenit kulatinu, realizoval její prodej, dle aktuální 

poptávky, za cenu minimálně od 2 400 Kč za m3.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 04/06/2019   

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Strategii péče o obecní lesy obce 

Jezeřany-Maršovice, která budou součástí nového hospodářského plánu.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 
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Změna pachtýře (Usnesení č. 10/05/2019 a 11/05/2019) 

Dne 02.12.2019 byla s panem Miroslavem Formanem, jednatelem společnosti FOVIN, s.r.o. 

podepsána pachtovní smlouva, ve které byla doba zemědělského pachtu stanovena na 27 

let (snížení o délku pachtu, který byl realizován Ing. Zdeňkem Formanem). Zároveň tentýž 

den byla podepsána dohoda o skončení zemědělského pachtu s Ing. Zdeňkem Formanem.    

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Podklad pro změnu územní studie (Usnesení č. 20/05/2019) 

Na základě usnesení ZO bylo u Ing. arch. Jaroslava Poláčka objednáno variantní řešení k 

Podkladu pro změnu územní studie k projektu Zástavba RD Horní loučky, Jezeřany 1. etapa. 

Návrh řešení byl dne 04.12.2019 projednán s dotčenými vlastníky a na základě připomínek 

byla navržena nová úprava přerozdělení území na základě které by bylo možné dokončit 

změnu studie, připravit podklady a realizovat jejich rozdělení (přeparcelaci) na pozemky 

stavební. 

ZO je předloženo variantní řešení a bylo by vhodné, aby ZO schválilo dokončení Podkladu 

pro změny studie, aby mohl být nový návrh předložen orgánu územního plánování (Odboru 

výstavby a územního plánování MěÚ Moravský Krumlov).   

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO variantní řešení 

schválilo. 

 

Usnesení č. 05/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje dokončení projektu Zástavba RD Horní 

loučky, Jezeřany 1. etapa – Podklad pro změnu územní studie, který vypracuje Ing. arch. 

Jaroslav Poláček v souladu s variantním řešením, které bude akceptovat deklarovaný zájem 

vlastníků dotčených pozemků. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad 03. Zpráva o činnosti 

Starosta informoval o své činnosti a seznámil ZO s problematikou za období od 21.11.2019 

do 11.12.2019: 

Účast na jednáních (za období od 21.11.2019 do 11.12.2019) 

- 

04.12.2019, setkání starostů, mojeodpadky.cz, Šitbořice 

Další perspektiva a možnosti systému MESOH, třídění a skládkování odpadů. 

09.12.2019, problematika požární vody, HZS, Znojmo  



 

5 

 

Setkání se zástupci HZS, PČR, VAK, při naplňování povinnosti dle Nařízení JMK, kterým se 

stanoví podmínky k zabezpečení zdrojů vody k hašení požárů. Ze strany HZS je požadováno 

dodržení nařízení a v našem případě se bude jednat o zřízení alespoň jednoho požárního 

hydrantu na výtlačném řádu vodovodu v obci. Vytipování vhodného místa a následná 

realizace proběhne ve spolupráci s VAS a.s. Jedná se o povinnost obce, takže náklady 

půjdou za obcí a budou činit cca 50 000 Kč (bude vhodné vyčlenit tyto finanční prostředky 

v rozpočtu pro příští rok).  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Smlouva o bezúplatném převodu CAS 

Rada obce Chvalčov schválila bezúplatný převod cisternové automobilové stříkačky CAS 25 

– Š706 RTHP, naší obci. Nyní je potřeba schválit smlouvu o bezúplatném převodu a v rámci 

rozpočtového opatření schválit navýšení finančních prostředků na její dopravu a nutnou 

údržbu. Využití tohoto vozidla dojde ke zkvalitnění požární ochrany obce a našich obyvatel. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

OČ navrhl vyřadit z provozu starý dopravní automobil FORD Tranzit, který již není využíván. 

ZO s tímto vyjádřilo souhlas s tím, že veškeré náležitosti týkající se likvidace zajistí OČ a LB.  

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

bezúplatný převod a smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 06/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje bezúplatný převod a Smlouvu o 

bezúplatném převodu majetku, kterou se převádí majetek – cisternový automobil CAS 25 

Š706 RTHP, r.z. KM 42-75, z majetku Obce Chvalčov do majetku Obce Jezeřany-

Maršovice.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Projekt požární zbrojnice 

Projekt Požární zbrojnice byl upraven a byl podán návrh na vydání územního rozhodnutí na 

MěÚ MK, odbor výstavby a územního plánování. Nyní je potřeba vyčkat na postup 

stavebního úřadu. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Místní komunikace 7c 

Na základě žádosti obec obdržela odpověď paní Věry Tomisové, která nesouhlasí 

s prodejem pozemku pod místní komunikací a chodníkem s ohledem na plánovanou 

výstavbu požární zbrojnice, s jejíž výstavbou rovněž nesouhlasí. Další z oslovených 
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vlastníků, paní Marie Beránková na žádost v termínu neodpověděla. Je potřeba zvážit další 

postup ve věci vlastnictví pozemků pod místní komunikací č. 7c. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí.  

 

Kácení dřevin na návsi v Jezeřanech a úprava veřejných prostranství 

Na základě odborného posouzení stromů na návsi v Jezeřanech, bylo zjištěno, že většina 

stromů (zejména ořešáků) je ve velmi špatném stavu, zejména díky neodborným zásahům 

při odstraňování větví stromů. Pět stromů na návsi (4 ks ořešáků a 1ks lípy) byly již v tak 

špatném stavu, že bylo možno tento stav označit jako havarijní a muselo být přikročeno 

k jejich kácení, protože přímo ohrožovaly zdraví občanů a jejich majetek. Stejně tak muselo 

být přistoupeno ke kácení stromu javoru před hřbitovem v Maršovicích, který uschl a jeho 

suché větve byly nebezpečím pro zdraví a majetek návštěvníků hřbitova a okolních domů.     

Uvedené stromy byly pokáceny, ale i ostatní stromy (další ořešáky a to jak napravo tak 

nalevo od OÚ) potřebují bezpečnostní a redukční řez, kterým se zmenší riziko jejich 

nebezpečí pro okolí, ale s ohledem na jejich míru poškození, bude nutné v řádu několika 

málo let přikročit k jejich kácení. Kácením uvedených stromů bylo odstraněno bezprostřední 

nebezpečí ohrožení životů a zdraví občanů a nebezpečí poškození jejich majetku. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí.  

Proto by bylo vhodné připravit i projekt revitalizace centrálních veřejných ploch v obci (viz. 

nabídka Ing. Lýdie Šušlíkové). V uvedené nabídce byly předloženy 3 možné varianty řešení: 

1. studie jednoduchých sadových úprav – trvalkové záhony, několik druhů trávníku, stromy, 

zpevněné plochy s ohledem na provoz, terénní modelace s ohledem na HDV.  

2. studie řešení vymezených ploch, řešení vegetace, drobné stavební objekty, zpevněné 

plochy, návaznosti na okolní chodníky a komunikace. 

3. plnohodnotná studie, řešení v širších vztazích a propojením s okolí a krajinou, 

hospodaření s dešťovou vodou v součinnosti s vodohospodářem, řešení vegetace, zpevněné 

plochy, drobné stavební objekty.    

Než by bylo přistoupeno k rozhodnutí o dalším postupu (popř. podpisu smlouvy) byly by 

realizovány přípravné práce spočívající v analýze zakázky a předběžné vymezení a 

upřesnění potřebných projektových prací a určení jejich rozsahu. Řešení revitalizace 

návesních prostor bude předpokladem pro jejich následnou realizaci a zkvalitnění životního 

prostředí a kvality bydlení v naší obci. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. K problematice úpravy 

veřejných prostranství proběhla diskuse. do které se zapojili všichni členové ZO. ZO se 

shodlo na tom, že bude oslovena Ing. Lýdia Šušlíková, zda by bylo možné uskutečnit veřejné 

jednání, na kterém by byly stanoveny představy o případné úpravě návesních prostor. Poté 

by teprve bylo rozhodnuto, který z nabízených rozsahů projekčních prací by obec zvolila.   

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí.  
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Žádost o náhradu škody za poškození vozidla a posouzení odpovědnosti 

Provedeným šetřením bylo zjištěno, že část místní komunikace v blízkosti kanalizační 

šachty, na levé straně ve směru jízdy od hřiště je propadlá, ale nejedná se o takovou závadu 

na sjízdnosti místní komunikace, na kterou by řidič při obezřetné jízdě, respektující stav 

komunikace či případné důsledky povětrnostních vlivů, nemohl účinně reagovat při řízení tak, 

aby uvedená závada neovlivnila jeho jízdu a nevznikla mu tím škoda. 

Ze situace, jak ji poškozená popisuje ve své žádosti vyplývá, že se vyhýbala vyvýšenému 

kanálu, kde jsou vyjeté koleje od ostatních vozidel a prorazila olejovou vanu vozidla o 

neoznačený kanál. 

Z vlastního šetření na místě a pořízené fotodokumentace vyplývá, že inkriminovaný poklop 

kanálu nijak nepřiměřeně nevyčnívá nad povrh komunikace a není nutné ho překonávat 

vyhýbáním, navíc v protisměru jízdy. Pokud by poškozená, v souladu s § 11 zákona o 

provozu na pozemních komunikacích jela vpravo resp. při pravém okraji vozovky, nenajela 

by do vyjeté koleje a nedošlo by k poškození vozidla. S ohledem na skutečnost, že obec se 

necítí být odpovědná za způsobenou škodu se žádosti poškozené doporučuje nevyhovět.    

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

Na základě prověřování skutečností ohledně uvedeného poškození soukromého vozidla, 

bylo prověřena odpovědnost dodavatele za jakost provedeného díla IS – II. etapa, jehož 

předmětem bylo rozšíření inženýrských sítí v lokalitě „Za kostelem“.  Při prostudování 

projektové dokumentace, stavebního deníku a fotodokumentace z průběhu stavby, pořízené 

zadavatelem, bylo zjištěno, že při realizaci uvedeného díla nebylo inkriminované místo 

součástí stavby a kanalizační šachta, která je předmětem šetření, zde byla umístěna již při 

realizaci I. etapy v roce 2009 a při realizaci II. etapy se napojovalo potrubí v přímém směru 

nikoli z místa, kde došlo k promáčknutí povrchu komunikace vedle šachty. Přesto ve 

spolupráci s dodavatelem stavby bylo provedeno dne 06.12.2019 šetření na místě a byla 

zjištěno, že nedošlo k poškození šachty či potrubí dešťové kanalizace. Místo bylo téhož dne 

dosypáno drtí a kamenivem.  

K poškození povrchu komunikace a jejímu propadnutí v daném místě je pravděpodobně 

zvýšený pohyb těžké dopravní techniky při realizaci sousední stavby rodinného domu. Dále 

je potřeba uvést, že se nejedná o konečnou úpravu místní komunikace, ale že bylo 

provedeno jen takové zpevnění povrchu, které neodpovídá plné zátěži komunikace a jedná 

se pouze o dočasné řešení umožňující pohyb chodců a vozidel po nedokončené komunikaci.         

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Stavební činnost v průmyslové zóně 

ZO je předkládán souhlas obce se záměrem stavebníka vybudovat skladové prostory na 

pozemku p.č. 2091/118 v k.ú. Jezeřany, v průmyslové zóně, na pozemku, který koupil od 

obce v únoru 2014 a na kterém dle Kupní smlouvy s dohodou o zřízení předkupního práva a 

práva zpětné koupě, kterou může obec uplatnit v případě, že na nemovitosti v souladu 
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s účelem koupě nedojde ve lhůtě 6 let od podpisu této smlouvy k vydání pravomocného 

rozhodnutí o užívání stavby (kolaudační rozhodnutí) či jiného obdobného rozhodnutí o 

užívání stavby, opravňujícího kupujícího k užívání stavby na nemovitosti zřízené a 

kupujícímu tak vzniká povinnost převést na požádání prodávajícímu nemovitosti zpět. Je 

potřeba se zamyslet a zvážit další postup v této věci, resp. ve věci sousedního pozemku.   

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Program EFEKT 

Obec obdržela sdělení od Ministerstva průmyslu a obchodu, že hodnotitelská komise 

posoudila a doporučila žádost k podpoře ze státního rozpočtu ve výši 605 147 Kč a do 

30.03.2020 musí obec doložit podepsané podmínky čerpání dotace s přílohami. Ve 

spolupráci s RPA, a.s. budou připravovány podklady pro realizaci výběrového řízení a 

dalších podkladů v souladu s uzavřenou příkazní smlouvou 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Monitoring stávající kanalizace 

Obec obdržela nabídku od společnosti LANAK CZ, a.s. ohledně monitoringu stávající 

kanalizace TV kamerou a čištění kanalizace pro stavbu „Jezeřany-Maršovice – kanalizace“, 

před uplynutím záruk od dodavatele na stávající splaškovou kanalizaci. Obdobnou nabídku 

obce dala společnost již v roce 2017, kdy končila bankovní záruka od zhotovitele, tehdy se 

ZO vyjádřilo pro neprovádění akce. S ohledem na skutečnost, že splaškovou kanalizaci 

předala obec do hospodaření ZSO VAK Znojemsko, bylo by vhodné věc konzultovat 

s tajemníkem svazku resp. provozovatelem kanalizace VAS a.s.   

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Odpadové hospodářství 

Společnost SUEZ Využití zdrojů a.s. (od 01.12.2019 SUEZ CZ a.s.) předložila obci nové 

ceníky (úprava cen) od 01.01.2020. Do cen komunálního odpadu je promítnuto zvýšení o 3 

% v souvislosti především s pracovním trhem (zvyšování mzdových nákladů, růst cen energií 

a inflační faktory). 

Konkrétní navýšení představuje u směsného odpadu svoz u popelnice 110 (120) l za cenu 

40,80 Kč/nádoba/svoz (doposud 39,60 Kč), popelnice 240 l za cenu 59,00 Kč (57,30 Kč), 

kontejner u hřbitova 1 100 l za cenu 258 Kč (250 Kč). Cena za sběr a svoz tříděného odpadu 

se nemění.  

Dále s ohledem na celoroční sběr a svoz bioodpadů (nová povinnost pro obce s účinností od 

1.4.2019 dle novely Vyhlášky č. 210/2018 o rozsahu a způsobu zajištění odděleného 

soustřeďování složek komunálního odpadu), navrhují povinnost splnit sběrem bioodpadu od 

prosince do března svozem v intervalu 1 x měsíčně pro obce, které separují do 1100 l 
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kontejnerů a mají stávající svoz v období duben až listopad. Pokud by obec chtěla doplnit 

svoz 1 100 l kontejnerů na bioodpad o svoz 240 l popelnic na bioodpad z domácností (ve 

stejném intervalu jako v předchozím případě, celkem 39 svozů), pak za cenu 58 Kč/240 l 

nádoba/svoz a 174 Kč/1 100 l kontejner/svoz.  

Před hlasování ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO schválilo a pověřilo 

starostu ceníky podepsat. 

 

Usnesení č. 07/06/2019 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje a pověřuje starostu ve věci Smlouvy o 

poskytování služeb v oblasti životního prostředí (číslo smlouvy 104102576) a na základě 

Informace poskytnuté svozovou společností SUEZ CZ a.s., aby schválil a podepsal nové 

Přílohy, resp. Ceníky, které jsou nedílnou součástí smlouvy pro rok 2020.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Kvalita pitné vody v obci  

DT seznámil ZO se skutečností, že nechal z důvodu pochybností o kvalitě pitné vody ve 

vodovodu v obci, udělat v akreditované laboratoři rozbor vody. Zjištěné parametry byly 

vyhovující, kromě zvýšené hodnoty manganu, jehož hodnota přesáhla povolené množství 4 

násobně. Právě mangan a železo způsobují zákal a ve vodovodu reagují vysrážením se a 

usazováním v potrubí. Žádá, aby ZO tuto situace řešilo, protože se domnívá, že provozovatel 

tomuto problému věnuje malou pozornost a že pokud ho řeší, tak nedostatečně. Tímto 

dochází ke zhoršení kvality vody a problém se zákalem vody se negativně projevuje 

v mnohých domácnostech.  

Starosta informoval o tom, že na nové úpravně vody, která je ve zkušebním provozu od 

listopadu, teprve v těchto dnech došlo k připojení nového vrtu a kvalita vodu by se měla 

zvýšit. Nadále se mohou vyskytnout problémy se zákalem, v tom případě je možné ihned 

kontaktovat provozovatele, aby problémovou část vodovodu odkalil. Dle provozovatele 

vodovodu bude potřeba celý vodovod včetně vodojemu propláchnout a odstranit nánosy 

z potrubí. Proplach s ohledem na jeho náročnost bude v naší obci realizován v průběhu 

ledna 2020. Poté by již nemělo k problémům se zákalem docházet a kvalita vody, díky 

uvedení nové úpravny do provozu, by se měla zvýšit.  

Na základě obsáhlé diskuse, se ZO shodlo na tom, že koncem měsíce ledna budou, na 

předem zvolených místech v obci, akreditovanou laboratoří, odebrány vzorky vody pro 

provedení rozboru vody tak, aby obec sama měla k dispozici oficiální doklad pro případné 

jednání či reklamaci kvality vody u provozovatele vodovodu. 

 

 

Ad. 04: Žádosti občanů a organizací 

a) Jan Ulreich, Žádost o koupi části pozemku p.č. 1487/3 v k.ú. Maršovice (cca 40 m2) 
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Dne 10.12.2019 obdržela obec žádost od Jana Ulreicha o koupi části pozemku p.č. 1487/3, 

cca 40 m2, ostatní plocha v k.ú. Maršovice. Bylo by vhodné, aby žadatel uvedl důvod své 

žádosti. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

b) Renata a Kamil Janíčkovi, Žádost o pronájem části pozemku p.č. 1478 v k.ú. 

Maršovice 

Dne 10.12.2019 obdržela obec žádost od Renaty a Kamila Janíčkových. Žadatelé uvádějí, 

že mají zájem o dlouhodobý pronájem části zahrady p.č. 1478 v k.ú. Maršovice s tím, že 

tento pozemek sousedí s pozemkem p.č. 1479/3, který je v jejich vlastnictví. Pronajatý 

pozemek by byl využíván jako klidová zóna s výsadbou ovocných stromů. S ohledem na 

způsob využití pozemku navrhují nájemné 1 Kč/m2/rok. V souladu se zákonem by bylo 

zveřejnit nový záměr na pacht části pozemku, popř. řádně odůvodnit důvod stanoveného 

pachtu.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. ZO diskutovalo o 

vhodném řešení a shodlo se na tom, že bude zveřejněn nový záměr, ve kterém bude 

uvedena minimální cena pachtu ve výši 1 Kč za m2
/rok. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO záměr 

schválilo. 

 

Usnesení č. 08/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje záměr obce propachtovat nemovitý 

majetek, pozemek nebo jeho část p.č. 1478, zahrada, o výměře 732 m2, v k.ú. Maršovice, za 

minimální cenu 1 Kč/m2/rok. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 05: Obecně závazná vyhláška č. 1/2019, o stanovení systému shromažďování, 

sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se 

stavebním odpadem na území obce Jezeřany-Maršovice 

Usnesením č. 15/01/2015 ze dne 26.02.2015 ZO schválilo Obecně závaznou vyhlášku č. 

1/2015, o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce 

Jezeřany-Maršovice (dále jen „OZV“) a to v souladu se zákonem č. 185/2001 Sb., o 

odpadech a o změně některých dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, (dále jen 

„zákon o odpadech“) a nyní je ZO předkládána OZV nová. Nově připravená OZV akceptuje 

posun obce ve způsobu nakládání a třídění odpadu a novelizaci zákona o odpadech. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vyhlášku 
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schválilo. 

Usnesení č. 09/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2019, o 

stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce Jezeřany-

Maršovice. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 06: Obecně závazná vyhláška č. 2/2019, o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů 

ZO je předkládaná nová Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2019, o místním poplatku za provoz 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů (dále jen „OZV“) a to v souladu s novelou zákona č. 565/1990 Sb., o místních 

poplatcích. 

Sazba poplatku je tvořena ze dvou částek, a to z částky, jejíž horní zákonnou hranicí je až 

250 Kč za povinnou osobu a kalendářní rok a z částky stanovené na základě skutečných 

nákladů obce předchozího roku na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu. Tato 

částka se dovozuje ze skutečných nákladů na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu 

předchozího kalendářního roku, a to rozúčtováním na jednoho poplatníka. Skutečnými 

náklady se rozumí finanční prostředky, které byly obcí vynaloženy pouze za sběr a svoz 

netříděného komunálního odpadu, nikoliv na provoz celého systému „nakládání s 

komunálními odpady” od fyzických osob. Obec tak v obecně závazné vyhlášce musí dle 

těchto nákladů zjištěných z předchozího roku provést rozúčtování nákladů na každou osobu 

poplatníka. Dle předložené Přílohy skutečné náklady obce Jezeřany-Maršovice v roce 2018 

na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu na osobu činí 345 Kč, z této částky je 

potřeba stanovit sazba poplatku dle čl. 4 odst. 1 písm. b) OZV v navrhované výši 300 Kč. 

Místní poplatek za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů pro rok 2020 by tak nově činil 550 Kč, dále je nově 

navrhována úleva fyzickým osobám, které dosáhly v příslušném kalendářním roce věk 70 let 

a více ve výši 150 Kč, pro ně by byl poplatek 400 Kč. Další úlevou pro všechny občany 

(poplatníky vymezené v čl. 2 odst. 1 písm. a) OZV), kteří se zapojili do Motivačního a 

evidenčního systému pro odpadové hospodářství („MESOH“), přičemž hodnota jednoho 

EKO bodu navrhujeme stanovit na 8 Kč a ponechat stanovení nejvyšší možné slevy 70 % 

z poplatku (385 Kč). Do systému MESOH je v současnosti zapojeno přes 79 % domácností, 

které celkem za započitatelné období (říjen 2018 až září 2019) získaly 21 555 EKO bodů 

(11 400 EKO bodů v předchozím období). Snížení hodnoty EKO bodu na 8 Kč oproti 

předchozímu období (10 Kč) vychází z toho, že došlo téměř k dvojnásobnému zvýšení 

získaných EKO bodů, ale na druhé straně obec vydává větší množství finančních prostředků 

na svoz směsného odpadu a za svoz tříděného odpadu a nezvýšily se příjmy od společnosti 
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EKOKOM. V loňském roce obec rozdělila na slevách cca 110 000 Kč, v roce letošním to 

bude, i po snížení hodnoty EKO bodu, cca 170 000 Kč. Počet domácností, které by měly 

dosáhnout maximální slevy a platit tak za osobu pouze 165 Kč, je cca 50. 

Úleva pro osoby ve věku 70 let a více odpovídá skutečnosti, že osoby staršího věku 

(zejména žijící sami) vykazují menší množství vyprodukovaného odpadu a menší míru 

možnosti aktivně se zapojit do MESOH. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vyhlášku 

schválilo. 

 

Usnesení č. 10/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2019, o 

místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů, včetně Přílohy. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Ad. 07: Obecně závazná vyhláška č. 3/2019, o místním poplatku ze psů 

ZO je předkládaná nová Obecně závaznou vyhlášku č. 31/2019, o místním poplatku ze psů a 

to v souladu s novelou zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích. Sazba poplatku se 

nemění. Předpokládaná OZV akceptuje novelizaci zákona. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vyhlášku 

schválilo. 

 

Usnesení č. 11/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2019, o 

místním poplatku ze psů. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 08: Směrnice č. 1/2019 o zadávání zakázek malého rozsahu  

Zadávání zakázek malého rozsahu neupravuje zákon č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 

zakázek, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „ZZVZ“) a upravuje ho Směrnice č. 1/2016, 

o zadávaní veřejných zakázek malého rozsahu. ZO je předkládána nová upravená směrnice, 

která jednak navazuje, upravuje a upřesňuje směrnici doposud platnou. Nová směrnice 

nadále rozlišuje 3. druhy veřejných zakázek malého rozsahu podle výše předpokládané 

hodnoty, ale upravuje jejich výši, takže nadále máme tři druhy veřejných zakázek (dále jen 

„VZ“), VZ  s výběrem do 200 000 Kč bez DPH (doposud 100 000 Kč) realizované starostou, 
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VZ s oslovením od 200 000 Kč do 1 000 000 Kč bez DPH (doposud 100 000 Kč až 500 000 

Kč) realizované v poptávkovém řízení ZO a VZ s vyhlášením nad 1 000 000 Kč bez DPH 

(doposud nad 500 000 Kč) realizované v zadávacím řízení ZO. Rovněž umožňuje ZO 

v odůvodněných případech rozhodnout o zadání veřejné zakázky, bez ohledu na její obsah a 

rozsah, přímo jednomu dodavateli. Ke změně směrnice dochází s ohledem na zpřesnění a 

zároveň zjednodušení zadávání veřejných zakázek malého rozsahu, postup při provádění 

poptávkového a zadávacího řízení, zveřejňování výzvy k podání nabídek, oslovování a 

vyrozumívání dodavatelů, lhůty pro podání nabídek, hodnocení nabídek a uzavírání smluv 

s dodavateli.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO směrnici 

schválilo. 

 

Usnesení č. 12/06/2019 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Směrnici č. 1/2019 o zadávání zakázek 

malého rozsahu.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 09: Veřejná zakázka „Pořízení traktoru“  

Obec obdržela informaci o tom, že Žádost o dotaci z Programu rozvoje venkova podaná na 

SZIF na pořízení traktoru do 38 kW pro práci v lese byla kladně vyřízena a že je potřeba 

splnit podmínky stanovené SZIF pro poskytnutí dotace. Jednou z podmínek je i realizace 

veřejné zakázky na dodavatele stroje. S ohledem na časovou náročnost a podmínky 

stanovené poskytovatelem dotace, bude potřeba tuto veřejnou zakázku realizovat jako 

podlimitní dle zákona č. 136/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších 

předpisů. S ohledem na časovou náročnost a podmínky stanovené poskytovatelem dotace, 

bude potřeba tuto veřejnou zakázku realizovat jako podlimitní dle zákona č. 136/2016 Sb., o 

zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů. Ve spolupráci se pracovníky 

společnosti ALNIO Group s.r.o. byly konkretizovány a upřesněny náležitosti zejména, výzvy, 

zadávací dokumentace a kupní smlouvy. Byla stanovena předpokládaná hodnota (800 000 

Kč), při předpokládaném schválení dotace v srpnu 2020 bylo stanoveno, že zadavatel je 

oprávněn vydat písemný pokyn až do 3 měsíců od podpisu Dohody o poskytnutí dotace 

s poskytovatelem dotace a dokončení plnění veřejné zakázky do 12 měsíců od vydání 

písemného pokynu kupujícího. 

S ohledem na skutečnost, že podle Smlouvy o zpracování žádosti o dotaci, zajištění 

organizace výběrového řízení a poskytování finančního managementu, č. sm. 99/19/12/EH 

ze dne 17.10.2019, mělo být výběrové řízení realizováno jako poptávkové řízení (průzkum 

trhu) a nyní musí být (s ohledem na obecní směrnici a termín předložení dokladů na SZIF) ve 

zjednodušeném podlimitním řízení se cena za zajištění organizace výběrového řízení 

zvyšuje na 35 000 Kč.  
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ZO byla předložena ke schválení veškerá dokumentaci týkající se veřejné zakázky a 

Dodatek č. 1 k uvedené smlouvě. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO schválilo 

realizaci veřejné zakázky, zadávací dokumentaci a starostu jako osobu k realizaci 

případných změn či doplnění dokumentace. 

 

Usnesení č. 13/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci veřejné zakázky s názvem 

„Pořízení traktoru“, na kterou obec žádá dotaci z Programu rozvoje venkova ČR, jejímž 

předmětem je pořízení traktoru do 38 kW s ochranou konstrukcí pro práci v lese, jako 

veřejnou zakázku, kdy výběr dodavatele bude proveden zadávacím řízením pro podlimitní 

veřejnou zakázku zadanou ve zjednodušeném podlimitním řízení podle zákona č. 136/2016 

Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 14/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje veřejnou zakázku s názvem „Pořízení 

traktoru“  

a) předpokládanou hodnotu veřejné zakázky ve výši 800 000 Kč bez DPH, 

b) výzvu k podání nabídek a zadávací dokumentaci včetně všech příloh, 

c) složení hodnotící komise ve složení - Ing. Petr Slavík, Ing. Ondřej Čáp a Ing. David Tesař, 

náhradník Mgr. Svatava Hájková. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 15/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Dodatek č. 1 Smlouvy o zpracování 

žádosti o dotaci, zajištění organizace výběrového řízení a poskytování finančního 

managementu, č. sm. 99/19/12/EH ze dne 17.10.2019, mezi Obcí Jezeřany-Maršovice a 

společností ALNIO Group s.r.o. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 10: Veřejná zakázka „Rozšíření splaškové kanalizace – lokalita Pérka“, odvolání 

proti vyloučení 

Ve věci veřejné zakázky malého rozsahu „ Rozšíření splaškové kanalizace – lokalita Pérka“ 

bylo na základě usnesení ZO č. 15/05/2019  a 16/05/2019 ze dne 20.11.2019 vyhotoveno 

rozhodnutí Oznámení o vyloučení, který byl uchazeče č. 6 Inženýrské stavby Jebáček s.r.o. 
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vyloučen ze zadávacího řízení. Oznámení o vyloučení bylo dne 21.11.2019 e-mailem 

zasláno uchazeči.  

Následně dne 23.11.2019 e-mailem, poté dne 25.11.2019 datovou schránkou, poslal 

uchazeč přípis Odvolání proti vyloučení, ve kterém namítá, že byl vyloučen, protože uvedl 

jiný typ odvodňovacího žlabu, než je uveden ve výkazu výměr. Dále uvádí, že nabídl žlab, 

který dle výrobce splňuje zadání stavby a dle („dodatečného“) vyjádření projektanta splňuje 

požadované parametry. Naopak dle profilu ve tvaru V, dosahuje lepších odtokových 

vlastností. Současně upozornil, že v zadávací dokumentaci nemůže být specifikovaný 

konkrétní výrobce materiálu, může se dle něho jednat pouze o doporučení pro bližší 

specifikaci technických a materiálových vlastností požadovaného. 

Dne 22.11.2019 (pravděpodobně na popud uchazeče) zaslal na obec e-mail projektant Ing. 

Libor Pivnička, který uvedl, že polymerový žlab sloužící k odvodnění vozovky a přilehlých 

ploch je možno zaměnit za obdobný za určitých podmínek a že tyto podmínky splňuje i žlab 

uvedený uchazečem. Uvedl, že v projektu nebyla umožněna alternativa a že toto jeho 

sdělení by mohlo být považováno za dodatek k projektové dokumentaci, sloužící k zadání 

stavby a ke zhotovovacím pracím stavby.     

ZO je znovu předložena veškeré dokumentace týkající se veřejné zakázky a znovu 

objasněna problematika zadávání veřejných zakázek malého rozsahu a veřejných zakázek 

zadávaných dle zákona o zadávání veřejných zakázek (dále jen „ZZVZ“). Platí zde v celém 

rozsahu ustanovení § 31 ZZVZ, podle kterého zadavatel není povinen zadat v zadávacím 

řízení veřejnou zakázku malého rozsahu. Při jejím zadávání je však zadavatel povinen 

dodržet zásady podle § 6 ZZVZ, kterými je transparentnost, rovné zacházení, zákaz 

diskriminace a přiměřenost. 

Co se týká možnosti změny odvodňovacího žlabu, kterou dodatečně připustil i projektant, tak 

k tomu je potřeba uvést, že zadávací podmínky neobsahovaly žádné ustanovení, kterým by 

bylo připuštěno jiné, byť kvalitativně a technicky obdobné nebo lepší řešení. Námitka 

uchazeče, že v zadávací dokumentaci nemůže být specifikovaný konkrétní výrobce 

materiálu, je u veřejné zakázky malého rozsahu lichá, protože takový zákaz je vysloven 

pouze ZZVZ, který se však na zakázky malého rozsahu nevztahuje, což je v preambuli 

zadávací dokumentace výslovně uvedeno. Navíc odvodnění komunikace je tak významným 

a důležitým prvkem stavby a je spočítáno a dimenzováno na určitý typ žlabu schopného 

zajistit požadovanou funkci, takže výslovné uvedení typu žlabu v zadávací dokumentaci má 

svoje opodstatnění. 

Postup hodnotící komise byl zcela standartní, protože při posuzování nabídek byly zjištěny 

rozdíly proti zadávacím podmínkám a u nabídky uchazeče byla identifikována mimořádně 

nízká nabídková cena. Komise nepřistoupila k přímému vyloučení uchazeče, ale požádala jej 

o objasnění zjištěných nejasností jeho nabídky. Dle hodnotící komise uchazeč dostatečně 

neobjasnil požadované v celém rozsahu a již tato skutečnost měla vést k vyloučení 

uchazeče z další uchazeče ze zadávacího řízení. Vyloučení uchazeče z důvodu 

nepřípustnosti variantního řešení nebylo zcela přesné, protože se v daném případě nejedná 

o předložení dvou či více možností řešení, kdežto v nabídce je pouze jedno. Ale toto řešení 

je v rozporu se zadávacími podmínkami, když uchazeč měl nabídkovou cenu zpracovat 

v položkových rozpočtech, které byly přílohou zadávací dokumentace, což neučinil. Naopak, 
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jak se ukázalo, poté co předložil dokumenty při objasnění nabídky, ve vlastní nabídce 

ponechal původní text v položce vztahující se k odvodňovacímu žlabu, přestože cenu uvedl 

dle jiného typu odvodňovacího žlabu. Tedy jednoduše řečeno, v nabídce nabídl jiný 

odvodňovací žlab a ve vysvětlení žlab jiný.     

Další skutečností, ke které je třeba se vyjádřit je to, zda uchazeč má právo na odvolání. 

Zadávací dokumentace takové právo uchazeči nepřiznává a ZZVZ připouští námitky proti 

úkonům zadavatele pouze u podlimitních či u nadlimitních veřejných zakázek, tedy nikoliv u 

veřejných zakázek malého rozsahu. Ale právě pro zachování transparentnosti nebylo 

odvolání uchazeče odmítnuto jako nepřípustné, ale vše bylo znovu předloženo k projednání 

ZO. 

Z výše uvedeného vyplývá obdobný závěr, který ZO přijalo na minulém zasedání ZO, tedy že 

uchazeč ve svém zdůvodnění uvedl skutečnosti, ze kterých je zřejmé, že ocenil zadané 

soupisy prací jiným řešením, protože ve své nabídce ocenil nízkou cenou odvodňovací žlab. 

Ve vyžádaném vysvětlení nízké ceny uvedl, že se tato nízká cena vztahuje na jiný typ 

odvodňovacího žlabu, než je uveden v rozpočtu. Jiné řešení nebylo připuštěno, takže 

uchazeč měl dodržet požadovaný typ. Tímto uchazeč nesplnil zadávací podmínky. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. ZO na 

základě starostou předložené přípisu uchazeče č. 6 Inženýrské stavby Jebáček s.r.o. 

Odvolání proti vyloučení ze dne 25.11.2019, znovu posoudilo předloženou veškerou 

dokumentaci výběrového řízení „Rozšíření splaškové kanalizace - lokalita Pérka“ včetně e-

mailového vyjádření projektanta Ing. Libora Pivničky, ohledně možné záměny typu 

odvodňovacího žlabu. ZO rozhodlo o potvrzení vyloučení uchazeče ze zadávacího řízení, 

protože uchazeč nesplnil zadávací podmínky. Jejich nesplnění ZO nespatřuje v použití 

alternativního řešení, ale v tom, že uchazeč v celém rozsahu neobjasnil a neodstranil 

nedostatky dle Výzvy k doplnění nabídky a navíc v nabídce uvedl jiný typ žlabu než 

v doplnění nabídky, což vede ke skutečnosti, že nabídka obsahuje jiné skutečnosti než bylo 

poptáváno. Připuštění této možnosti by vedlo k nedodržení zásad podle § 6 ZZVZ, kterými 

jsou transparentnost, rovné zacházení, zákaz diskriminace a přiměřenost. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

přípis na vědomí a potvrdilo vyloučení uchazeče. 

 

Usnesení č. 16/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice bere na vědomí ve věci veřejné zakázky malého 

rozsahu „Rozšíření splaškové kanalizace – lokalita Pérka“ přípis Odvolání proti vyloučení ze 

dne 25.11.2019 uchazeče č. 6 Inženýrské stavby Jebáček s.r.o., Popice 11, 669 02 Znojmo.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 17/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice potvrzuje ve věci veřejné zakázky malého rozsahu 

„Rozšíření splaškové kanalizace – lokalita Pérka“, vyloučení uchazeče 6 Inženýrské stavby 
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Jebáček s.r.o., Popice 11, 669 02 Znojmo, ze zadávacího řízení, protože uchazeč nesplnil 

zadávací podmínky. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 11: Střednědobý výhled rozpočtu obce na období 2021-2022 

Střednědobý výhled rozpočtu je pomocným nástrojem obce sloužícím pro střednědobé 

finanční plánování rozvoje jeho hospodářství na období 2021 až 2022. 

Finanční výbor (FV) projednal návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na své schůzi dne 

11.12.2019.  

DT předseda FV uvedl, že FV doporučuje ZO schválit Střednědobý výhled rozpočtu obce na 

období 2021 až 2022.    

V předloženém střednědobém výhledu rozpočtu je zobrazen rok 2020 (dle návrhu rozpočtu 

obce pro rok 2020) a následující roky 2021 a 2022. Počáteční stav peněžních prostředků ke 

dni 01.01.2020 (řádek A) předpokládáme ve výši 6 000 000 Kč. V příjmové oblasti jsou 

nejvýznamnějším příjmem daňové příjmy (P1) a v menší míře příjmy z pronájmu obecního 

majetku a poskytování služeb - nedaňové příjmy (P2) a příjmy z prodeje majetku – kapitálové 

příjmy (P3) a přijaté dotace (P4). Co se týká výdajů, největší část jsou běžné výdaje (V1), 

které jsou určené zejména na zabezpečení chodu obce. Na kapitálové výdaje – investice 

(V2) je vyčleněno každý rok využít cca 3 500 000 Kč. Splátky úvěru od ČS, a.s. jsou uvedeny 

jako splátky dlouhodobého úvěru (V3), splátka půjčky od SFŽP a VaK jako (V4).  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO střednědobý výhled 

rozpočtu schválilo. 

 

Usnesení č. 18/06/2019 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce na 

období 2021 až 2022. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 12: Rozpočet obce pro rok 2019 

Návrh rozpočtu obce pro rok 2020 byl ve dnech 21.11.2019 až 11.12.2019 zveřejněn na 

úřední desce obecního úřadu a na elektronické úřední desce umožňující dálkový přístup. 

Návrh byl rovněž předložen finančnímu výboru. Ze strany občanů nebyly vzneseny k návrhu 

rozpočtu žádné konkrétní návrhy či připomínky.  

Finanční výbor (FV) projednal návrh rozpočtu na své schůzi dne 11.12.2019. DT předseda 

FV uvedl, že FV prodiskutoval problematiku rozpočtu pro příští rok a doporučuje ZO schválit 

rozpočet obce pro rok 2020.    



 

18 

 

Ze strany členů ZO, FV či starosty nebyly podány žádné změny ani doplnění oproti 

zveřejněnému návrhu rozpočtu. 

Rozpočet obce pro rok 2020 je schodkový, protože jeho výdaje jsou vyšší než příjmy. Příjmy 

jsou rozpočtovány ve výši 12 933 000 Kč, výdaje ve výši 17 906 000 Kč, proto musí 

financování ve výši 4 973 000 Kč zabezpečit finanční schodek rozpočtu, protože musí hradit 

závazky z let minulých a použít část přebytku hospodaření z let minulých. Nejvýznamnějším 

zdrojem příjmů jsou daňové příjmy. Nedaňové příjmy jsou tvořeny zejména příjmy za 

pronájem obecního majetku a pacht obecních pozemků. Kapitálové příjmy jsou příjmy z 

prodeje obecních pozemků. Součástí příjmů jsou i přijaté dotace (příspěvek na výkon státní 

správy od Jihomoravského kraje). 

 Výdaje rozpočtu jsou běžné (neinvestiční) a kapitálové (investiční) výdaje. Běžné výdaje 

jsou určeny na zajištění základního chodu obce, běžnou správu, údržbu a opravy obecního 

majetku, chod obecního úřadu a příspěvkové organizace. Kapitálové výdaje jsou vyčleněny 

na připravované projekty "Rozšíření splaškové kanalizace lokalita Pérka", "Obnova soustavy 

veřejného osvětlení J-M", "Pořízení traktoru" a vyčleněná rezerva na výstavbu PZ. 

Financování rozpočtu je tvořeno z uhrazení splátky dlouhodobě přijatých půjčených 

prostředků (splátka úvěru od ČS, a.s. a půjček od SFŽP ČR a ZSO VaK Znojemsko) a 

přebytku hospodaření z minulých let. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO rozpočet schválilo. 

 

Usnesení č. 19/06/2019 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje schodkový Rozpočet obce pro rok 2020. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 13: Rozpočtová opatření č. 12/2019 a č. 13/2019 

Rozpočtové opatření č. 12/2019  

Rozpočtové opatření upravuje příjmy a výdaje rozpočtu pro rok 2019, jejichž potřeba 

vyvstala v tomto období a na základě úkolů realizovaných starostou a z rozhodnutí ZO na 

tomto zasedání. V příjmech se jedná o přijetí dotace na výdaje na školení pro JSDH (1 600 

Kč), přijetí dotace na hospodaření v lesích, prořezávka (16 000 Kč) a prodej dřeva 

z předmýtní těžby (120 000 Kč) a prodej pozemku (22 000 Kč).  Ve výdajích se jedná 

zejména o havarijní kácení stromů na návsi a u hřbitova v Maršovicích (70 000 Kč), dopravu 

CAS (15 000 Kč) a její opravu (10 000 Kč), služby pro OÚ (13 000 Kč).  

Rozpočtové opatření č. 13/2019  

Rozpočtové opatření upravuje příjmy a výdaje rozpočtu pro rok 2019, jejichž potřeba 

vyvstane po tomto zasedání ZO a které bude potřeba provést ještě do konce roku a to 

s ohledem na skutečnost, že ZO se již do konce roku nesejde. Rozpočtové opatření provede 

starosta do konce roku 2019, pokud dojde k příjmům a výdajům, které nejsou v rozpočtu 
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dostatečně zohledněny a pokud bude potřeba upravit rozpočtové příjmy a výdaje dle 

skutečného stavu.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO rozpočtové opatření 

a starostu jako odpovědnou osobu schválilo. 

 

Usnesení č. 20/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 12/2019. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 21/06/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje starostu jako odpovědnou osobu ke 

schválení Rozpočtového opatření č. 13/2019 a to i v případě pokud uvedené rozpočtové 

opatření bude nad rámec kompetence starosty. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 13: Diskuse 

V diskusi zaznělo: 

PE uvedl, že v neděli 22.12.2019 v 16:30 hod. se uskuteční Živý Betlém a požádal členy ZO 

o pomoc při zajištění této akce. Členové ZO se domluvili na pomoci se zajištěním akce.     

 

 

Ad. 14: Ukončení 

Starosta poděkoval členům ZO a přítomným občanům za účast a ukončil zasedání ve 22:30 

hod. 

 

   

                                                                                               

                                                                                                    Ing. Petr Slavík v.r. 

                                                                                                            starosta 

 

 

Zapsal: Ing. Ondřej Čáp v.r. 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Mgr. Svatava Hájková v.r. 

Radek Podhrázký v.r. 


